
Referat fra møte i FAU den 4. april 2024 
 
 
Til stede: Nils Henry Rasmussen, Mona Kronstad, Kenneth Fjørstad, Anne-Grete Bakke, 
Reyess Serrano, Tone Brandsdal, Hege Reiertsen, Einar Skintveit (rektor) og Karina T. Ripe 
(ref.) 
 
Til stede for innspill om skoleball: Berta Jorunn Vikesund, Anne Marit Røsand-Brekke og 
Gina Landro 
 
 

1. Informasjon fra rektor: 
- Det har vært en kraftig økning med tilfeller av vold og trusler i bergensskolen. 

Flertallet av elevene på Kyrkjekrinsen skole oppfører seg fint, men det er store 
utfordringer knyttet til noen få elever.  

- De siste årene har det ikke vært praksis å anmelde elever for vold og trusler mot 
ansatte i skolen. Det er kommunaldirektøren som vurderer og beslutter om en sak skal 
anmeldes. Dette året har kommunaldirektøren anmeldt tre saker til politiet og to av 
disse sakene er fra Kyrkjekrinsen. 

- Sykefraværet hos ansatte har vært høyt og dette er meldt videre som en bekymring.  
- Det er umulig å få tak i gode nok vikarer fordi det ikke finnes vikarer med den 

nødvendige kompetansen.  
- I ledelsen har det også vært høyt sykefravær. Her er det ikke mulig å sette inn vikarer, 

noe som øker arbeidsbelastningen og sliter på andre ansatte som må ta på seg flere 
oppgaver. Dette fører til nye sykemeldinger og slitasje på organisasjonen som helhet.  

- Kyrkjekrinsen skole gikk med et underskudd på 1,8 millioner i fjor. Hovedårsaken til 
underskuddet er enkeltelever som har krevd oppbemanning og høyt sykefravær. 
Skolen får noe høyere budsjett neste år fordi budsjettet blir beregnet ut fra hvor mye 
penger som er brukt dette skoleåret, men den økonomiske situasjonen er og vil være 
krevende fremover.  

- Det ble først meldt om 45 nye førsteklassinger til høsten og skolen hadde i den 
forbindelse begynt rekruttering og funnet to gode kandidater. Det viste seg senere at 
flere andre skoler i Åsane hadde ledige plasser og det ser ut til det blir ca. 12 færre 
førsteklassinger enn først antatt.  

 
2. Skoleball: 

Det var skoleball den 15. mars i Åsatun der ca. 160 elever deltok. Ballet gikk stort sett veldig 
bra med rolig og god stemning, men det oppstod, i likhet med fjoråret, en uakseptabel 
situasjon knyttet til kåringer.  
 
Etter fjorårets kåringer ble det besluttet at elevene måtte levere kåringer med kommentarer til 
Kenneth for godkjennelse, noe de gjorde. Under opplesning av kåringer på skoleballet avvek 
elevene fra det innleverte manuset og tok med ting som ikke var godkjent på forhånd.  
 



Det ble gjennomført et møte tidligere i dag med skolen, FAU-leder og flere foresatte som var 
på skoleballet. Det informeres om elever som forteller at de unngår skoleballet fordi det ikke 
oppleves som trygt. Rektor informerer om at skolen ønsker skoleball, men kan ikke være 
ansvarlig for gjennomføringen. Ansvaret for skoleballet har derfor ligget hos FAU. Skolen 
jobber for et trygt og godt skolemiljø hele året, og kan ikke samtidig tillate kåringer som 
bryter med dette.  
 
I møtet kom det frem noen forslag til tiltak: 

- Avdelingsledere, miljøveileder og rektor er til stede på ballet  
- Skolens ordens- og adferdsregler gjelder også på skoleball  
- Det er ønske om at foresatte engasjerer seg mer i gjennomføringen av skoleball. FAU 

kan ha en veiledende rolle som ved 17. mai-feiring 
- Bruke skolens lokaler eller Flaktveithallen for å redusere billettprisen 
- Det må være foreldrevakter fra alle klasser på ballet 

 
Kenneth forteller at ballet tidligere ble arrangert av elevene selv med unntak av 
organiseringen av foreldrevakter. For en del år tilbake ønsket foreldre større involvering fra 
FAU fordi gjennomføringen tok mye tid for elevene og de var redde for et eventuelt 
pengeunderskudd. De siste årene har foreldre bidratt stadig mindre og en større del av 
ansvaret har ligget hos FAU. FAU har tatt dette ansvaret fordi skoleball kan være et godt 
samlende tiltak, men kåringene de siste årene har ført til det motsatte.  
 
Det er enighet om alvoret i det som skjedde, at dette ikke kan skje igjen og at det er behov for 
å se nærmere på gjennomføringen av skoleball. Dersom det skal være skoleball, må det 
utarbeides en konkret plan for rammene og organiseringen av neste års skoleball innen 
sommerferien. 
 
Det blir nedsatt en arbeidsgruppe som skal sikre en god gjennomføring av skoleball fremover. 
Trygghet for alle må være fundamentet for skoleball.  
   
Anne Marit Røsand-Brekke, Gina Landro, Kenneth Fjørstad og Anne-Grete Bakke deltar i 
arbeidsgruppen. Plan for neste års skoleball sendes skolen i mai måned, slik at skolen får 
mulighet til å komme med innspill.  
 
 
 
 
 
Neste møte i FAU er torsdag den 23. mai kl. 19.30.  
 
 
 
 
 


